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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Javult-e a költségvetés átláthatósága?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar költségvetés stabilizálása a Gyurcsány-kormány központi kérdése, aminek
átláthatósága és tervezhetősége kiemelt fontosságú .

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Hány százalékkal nőttek az elmúlt költségvetési évhez képest a kormány által vállalt
több éves elkötelezettségek, kötelezettség vállalások?

2. Hogy változott ezen elkötelezettségek aránya az állami bevételek alakulásához a 2005-
ös és 2006-os évben?

Köszönettel várom válaszát!
Budapest, 2006 . december 21 .
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